

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2020-03-10
Plats:	Orrliden
Närvarande	Pär Eriksson Michael Petersson Maria Larsson Johan Sjöberg Satu Verlinna Roger Gill Lars Andersson Ulrika Kårefjärd Alf Svensson Nina Lindström

Ej närvarande:

### 1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

Vi började med en diskussion kring Corona-viruset och konstaterar att vi följer myndigheternas rekommendationer.

### 2. Föregående protokoll

#### a. Godkännande av föregående protokoll

Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna.

### 3. Summering och intryck av Planeringsdagen

Vi summerar det hela med att det var en bra förmiddag med en positiv stämning bland deltagarna.

#### a. Inriktning Diplomerad Förening

Vi hade bra diskussioner utifrån enkätens resultat och vid genomgången av lagkassor så är det viktigt att betona att vi måste ha lagkassorna i föreningens regi.

#### b. Sponsorgrupp – hur går vi vidare

Vi behöver tillsätta en grupp som arbetar med sponsorfrågorna. Förslag på gruppering är Johan Sjöberg, Lars Andersson, Mathias Jävergren och Mårten Sporrang. Maria föreslås delta på gruppens första möte för att delge de processer som tidigare varit. Vi **beslutar** att Johan kallar ovan personer till ett första möte.

#### c. Seniorkommitté / Ungdomskommitté eller en samlad Fotbollskommitté

Vi är överens om att det är läge att starta upp en Ungdomskommitté men att vi uppdrar till den nya styrelsen att besluta om grupperingen.

Detsamma gäller frågan om Seniorkommitté.

#### 4. Ekonomi – lägesrapport

Årsredovisningen för 2019 är klar och vi kan konstatera att vi går plus med 87 000kr.

a. *Budget 2020*

Efter lite korrigeringar utifrån våra diskussioner vid föregående styrelsemöte är budgeten nu omarbetad och landar då i ett plusresultat på 34 700kr.

b. *Skötsel av Orrliden – ersättning 2020 och vaktmästarfrågan*

Roger har pratat med Tomas igen om anställning. Tomas vill gärna fortsätta fakturera oss och Roger har räknat på de olika alternativen. Roger tar ny kontakt med Tomas.

Maria hade besök av Göran från kommunen förra veckan och de inspekterade området för att se vad vi kan göra med de pengar vi har just nu. Göran vill gärna träffa oss i nästa vecka för att gå igenom planerna. Orrlidengruppen representerar föreningen vid den träffen.

c. *Marcus-pengarna*

Vi har punkten kvar på dagordningen men fattar inga beslut om pengarna förrän pengarna finns på kontot.

#### 5. Verksamhetsberättelse 2019 och Verksamhetsplan 2020 inför årsmötet

a. *Genomgång av material*

Nina och Maria gick igenom verksamhetsberättelsen och gör lite småjusteringar. Därefter gick vi igenom Verksamhetsplanen och även där görs lite småjusteringar innan det trycks upp inför årsmötet.

b. *Valberedningens förslag*

Alf redogjorde för valberedningens arbete.

#### 6. Inför säsongen 2020

a. *Damlaget – klart med Div3 – hur fördelar vi ansvaret*

Maria och Pär sätter sig med damlagstränarna för att diskutera förutsättningarna.

b. *Herrlaget – matchvärd*

Gubbklubben har haft ansvarar och det lutar åt att de tar på sig rollen i år igen.

c. *Domaransvarig 2020*

Vi har fått ett förslag på namn till domaransvarig i föreningen och styrelsen **uppdarar** till Maria att ta reda på mer exakt vad en domaransvarig ska göra.

#### 7. Rapporter och diskussion

a. *SöFF's årsmöte 4 mars*

Ett snabbt och smidigt möte där det blev omval på samtliga poster.

b. *Föreningskonferens 11 mars*

Äger rum imorgon.

c. *EIS årsmöte 25 mars*

Alf representerar klubben.

d. *Valborgsmässofirande*

Ett uppstartsmöte med föräldrarna ska planeras in.

e. *Uppföljning av ny riktlinje – utdrag från belastningsregistret*

Vi har fortfarande 14st ledare som inte har lämnat ut sitt utdrag trots

påminnelse och dessa kommer att sättas i karantän (får inte bedriva verksamhet i föreningen) i mitten av mars.

f. **Kansliet aktuella frågor**

Gubbklubben vill gärna köpa in en hjärtstartare till föreningen.

Tisdag 17/3 hålls en domarkurs tillsammans med Triangeln här på Orrliden.

Kommunfastigheter har, äntligen, varit här och tittat på köksskåpen så nu är det förhoppningsvis på gång att få upp luckorna på plats.

Söndagen den 15/3 arrangerar vi en skidresa till Romme och hittills är 40st anmälda.

Maria har blivit intervjuad av Eskilstuna Energi & Miljö och det kommer att vara ett reportage om föreningen i deras tidning.

Den 21/4 ska det vara ett dialogforum med kommunen rörande aktivitetsstöd och där vi ska vara representerade.

Nästa vecka kommer AFC hit och tränar.

Fredagen den 27/3 är Maria ledig och kansliet stängt.

## 8. Styrelsemöten våren 2020

a. *Tisdagar 18.00-20.00*

2/4 (torsdag)

5/5

9/6

## 9. Skrivelser och inbjudningar

Inga skrivelser inkomna.

## 10. Övriga frågor

Vi diskuterade belysningen och önskemål om en gång från skolans parkering till klubbhuset. Båda frågorna tas med i mötet med kommunen.

## 11. Summering och utvärdering av dagens möte

Det var återigen ett bra och innehållsrikt möte idag.

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Johan kallar till möte med den nya sponsorgruppen
- Nina och Maria korrigerar enligt synpunkter i vår Verksamhetsberättelse och Verksamhetsplan
- Orrlidengruppen träffar kommunen rörande ombyggnationen, gång från skolans parkering och belysningen
- Maria och Pär träffar damlaget och diskuterar förutsättningarna
- Maria tar reda på vad uppdraget "domaransvarig" innebär för oss
- Gubbklubben vill sponsra med en hjärtstartare till föreningen

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

---

Nina Lindström

---

Pär Eriksson